
Allereerst kwam in vogelvlucht aan de orde; de 

geschiedenis van het LOG, de Reconstructiewet naar 

het aanwijzen van concentratiegebieden, het 

gebiedsplan via PlanMER en beeldkwaliteitsplan naar 

het bestemmingsplan.  

Vervolgens werd ingegaan op de thema’s die er te 

onderscheiden zijn bij de ingezonden zienswijzen: 

verkeer, landschap, natuurwaarden, maar vooral 

gezondheid was een thema. Dat was ook de reden 

dat de GGD was gevraagd een presentatie te 

houden. 

Lex Groenewold en Steven van der Lelie van GGD 

Gelre-IJssel vertelden over de relatie tussen 

veehouderij en gezondheidsrisico's. Eerst in het 

algemeen: geur, fijn stof, ziekten die overgedragen 

worden tussen dier en mens, maar ook het gebruik 

van antibiotica binnen de veehouderij.  

Op dinsdag 15 mei zijn raadsleden van de gemeente Epe en Apeldoorn bijgepraat door ambtenaren en 

medewerkers van GGD over de gezondheidsaspecten en het maatschappelijke debat rondom intensieve 

veehouderij en megastallen. Het doel van de bijeenkomst was, om voorafgaand aan de besluitvorming, 

de raden zo goed mogelijk te informeren. Vervolgens zijn de besprekingen van de voorstellen van de 

colleges aan de raden. Dat moet vervolgens leiden tot vaststelling van het bestemmingsplan LOG  

Beemte-Vaassen. Op donderdag 31 mei boog de gemeenteraad in Epe zich over de plannen; aanstaande 

donderdag 7 juni gebeurt dat in de PMA in Apeldoorn. 

Nieuwsbrief LOG - juni 2012

Voor bewoners van het LOG, raadsleden en projectleden 

Gemeenteraden aan zet 



Daarna werd toegespitst op het gebied Beemte-

Vaassen. De medewerkers van de GGD vertelden 

over de thema’s van het maatschappelijk debat 

rond duurzaam vlees, de megastallen en over 

resistente bacteriën bij mensen door antibiotica in 

de veeteelt. Ook legden zij uit wat de bijdrage is 

van stallen in Nederland op de aanwezigheid van 

‘fijn stof’ in de lucht. Zij gingen in op geurbelasting 

door zowel verkeer en industrie als door 

veehouderij en vertelden hoe het zit met de 

zogenaamde ‘zoönosen’, de ziekten die worden 

overgedragen van mens op dier en hoe dat soort 

overdracht dan kan verlopen, via aanraking, het 

milieu of voedingsmiddelen. 

Na de presentatie was er ruimte voor raadsleden 

om vragen stellen aan de GGD- en bestemmings-

plandeskundigen. Omdat het een ‘technische’ 

avond was, mochten dat geen politieke vragen zijn. 

Die krijgen hun plek tijdens de behandelingen in de 

commissie (Epe) of de PMA (Apeldoorn). 

Nu werd er vooral gevraagd naar zaken als wat er 

precies kan worden geregeld over gezondheid in 

een bestemmingsplan. Ook over de afstanden van 

bedrijven ten opzichte van elkaar en woningen in 

het gebied werden veel vragen gesteld.  

Om 22.30 uur sloot voorzitter Jan de Graaf de 

vergadering met een verwijzing naar het vervolg. 

Bestemmingsplannen zijn een verantwoordelijkheid 

van gemeenten, dus de behandeling daarvan vindt 

plaats in de eigen gemeente. Epe doet dat voor het 

eigen grondgebied en Apeldoorn voor het deel van 

het LOG dat op het grondgebied van Apeldoorn 

ligt. Op de websites van de beide gemeenten is 

meer te lezen over de bestemmingsplannen.

Vrijdagmiddag 13 februari gingen de gemeenteraden van zowel Apeldoorn als Epe op werkbezoek bij een 
veehouderij van kalveren en kippen in Uddel. Dit familiebedrijf in Uddel is een voorbeeld van een bedrijf dat 
door de milieubepalingen op deze locatie ‘op slot’ zit. Verplaatsing naar het LOG is bedrijfseconomisch een 
uitkomst voor de ondernemer.  

Proces besluitvorming bestemmingsplan: 

! Epe: raadscommissie op 31 mei, gemeenteraad op 14 juni 

! Apeldoorn: PMA op 7 juni, gemeenteraad op 21 juni 


